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Ara sí, que 
ens agrada!

FINALMENT, UN PAS DIGNE AL BARRI

R e s t a u r a n t

L’AJUNTAMENT VA COMPLIR, A LA FI TENIM L’ESPERAT PAS!

Pas sota via del carrer Llibertat,

Ja acabat abans de finalitzar l’any.
Agraïm molt a l’Ajuntament que hagi 
complert la paraula!

Flors i plantes,
mobles,

antiguitats,
articles decoració,

regals, roba
i complements
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PAS SOTA VIA, CARRER LLIBERTAT

La inauguració del nou pas sota via del 

carrer Llibertat va ser un acte senzill i 
molt concorregut per un veïnat agraït.

L'alcaldessa va trencar la cinta i després 

d'ella tots van travessar el passatge. 

Dignificar aquest pas ha estat, sens 

dubte, el més important que requeria la 

Marina. També ha estat la inversió més 

gran municipal en aquesta legislatura. 

Han estat uns diners ben gastats. Ens 

felicitem i felicitem a l'Ajuntament. 

Després de la inauguració oficial del pas, 

l'ajuntament en ple, govern i oposició, es 

van barrejar amb els veïns per celebrar-

ho junts al Mercat de Mar, on els 

comerciants van obsequiar a tothom 

amb una copa de cava.

A la tarda van continuar les 

celebracions: participació de

la coral l'Albada , l'Ajuntament

va aportar un grup que va 

amenitzar una festa infantil, i L'AV de Mar 

va aportar una gran castanyada.

Però l'esdeveniment més potent el van 

aportar els paradistes del Mercat de Mar 

amb "La Mar de Tapes" dins del mercat . 

L'assistència de públic a tots els actes va 

sorprendre a tothom. 

Poques vegades ha estat el carrer Llibertat 

tan animat, i mai abans hi havia hagut 

tanta gent a l'interior del mercat.
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L'AJUNTAMENT HO HA FET BÉ AQUEST ANY

- Eliminació de la reixa del port pesquer i la seva reobertura al públic

-El Pas sota vies al carrer Llibertat
 
 L'Ajuntament ho ha fet molt bé. El pas ha quedat molt digne. 

-El Passeig del moll de Ponent 

L'Ajuntament, amb bon criteri, ha 
eliminat entrebancs com ara murs, 
tanques, casetes, etc. en aquest passeig. 
Amb això s'han aclarit i ampliat les vistes 
a la platja i als jardins de Ribes Roges. El 
resultat és molt satisfactori. 

-La Subestació elèctrica de la 
Rambla del Far 

L'Ajuntament ha gestionat amb èxit el 
trasllat de la subestació elèctrica que 
es troba enmig de la Rambla del Far i 
que és un pegot. S'han iniciat les 
obres que finalitzaran al llarg de 2015. 

AJUNTAMENT, PROS I CONTRES
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-Les Àrees esportives de l'IES de Mar

La direcció i l'AMPA de l'IES de Mar han 
cedit els patis i altres facilitats a l'AV de 
Mar per desenvolupar tornejos de futbol i 
el Esplai d'estiu per als més petits. 

Agraïm de tot cor aquesta col·laboració. 

-Zona per deixar anar els gossos, a la 
Mediterrània.
 
L'Ajuntament ha negociat amb èxit la cessió d'un ampli solar on deixar 
anar els gossos. Li falten alguns detalls per polir però és un gran èxit. No 
hi ha molts llocs a la ciutat on poder deixar anar a les nostres mascotes. 

És un detall positiu per part dels propietaris 
d'aquests terrenys, als quals agraïm la seva 
acció.

AJUNTAMENT, PROS I CONTRES

ALLÒ QUE TENIM A MIG CAMÍ

-El Museu del Mar:

L'Ajuntament va trobar fons per emprendre 
l'ampliació i la remodelació de l'edifici del far 
i voltants que albergarà el Museu del Mar. El 
2015 s'inaugurarà. Serà un punt important i 
de qualitat per Baixamar.
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LA VEU DE MAR, REIVINDICACIONS

- La plaça del Port

L’AV de Mar considera molt important l’apertura al 
públic d’aquesta plaça, sigui amb edificis o sense, i el 
més aviat possible.

A Baixamar, on hi tantes coses per millorar, i que no es 
fan per manca de diners, ara que sembla que n’hi ha 
per a la plaça, trobem que és tracta l’assumpte amb 
lleugeresa si es retarda o congela la solució.

El govern de la ciutat està demostrant que no vol 
retardar la incorporació d’aquest espai ala ciutat. Aplaudim la seva decisió i l’animem a seguir 
endavant amb aquest assumpte i apel·lem al sentit comú de l’oposició.

- Eliminació del pàrquing de la Platja del Far

S’han iniciat converses entre el nostre Ajuntament i 
Costes per traçar un pla que, en pocs anys, es 
condicioni el terreny de la platja del Far i així posar fi a 
la vergonyosa situació en la qual es troba. Durant el 
2015 veurem fins on arriba el pla.

DOS DETALLS PER ACONSEGUIR

- Reixa del moll de ponent

La reixa que es va instal·lar entre els edificis del 
club Nàutic i la Gran Marina va ser un error i 
una falta de consideració de cara als ciutadans. 
Fa l’efecte com un mur de maons que no permet 
veure l’interior del port amb decència.
Ara que es va remodelar el Club Nàutic, 
L’ajuntament hauria de posar com a condició 
prèvia l’eliminació de la reixa actual i substituir-la per un sistema de seguretat 
més civilitzat, com una barana o plaques transparents. O res, com passa en altres 
ports similars al nostre.

- Reixa del moll de llevant

Aquestes reixes i d’altres semblants són la 
solució d’avançada tecnologia que empra Ports 
per a la seguretat: es redueix a no deixar 
passar a cap persona al moll de Llevant.
Els ports de Barcelona i Tarragona tenen 
espigons semblants i estan oberts al públic per 
entrar a passejar i a pescar.

Perspectiva aèria d’una proposta 
realitzada per l’Ajuntament al 2014
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LA VEU DE MAR, REIVINDICACIONS

EL MÉS IMPORTANT

- La modernització de la Marina

La Marina necessita renovar-se i dinamitzar-se ja, abans que pugui desembocar 
en un espai d’exclusió social irreversible al que sembla dirigir-se. Hi ha dades 
preocupants que així ho vaticinen. La marina no pot convertir-se en “El Raval de 
Vilanova”. A la legislatura vinent s’ha de concretar un pla d’acció i cerca de 
recursos per dignificar La Marina, tal i com es va fer amb la Geltrú i el Nucli Antic. 
No tindria sentit tenir un magnífic Passeig Marítim i darrere un barri degradat. 
Aquesta serà la major preocupació,  l’AVV de Baixamar en els anys vinents.

- Passeig per al moll de ponent

Ports va prometre fer aquest passeig, era part de l’acord de la Daurada

                           DESITJOS
-Els colors de Baixamar

Aquesta façana ha quedat molt marítima i mediterrània,
 pintada de blanc i blau, com la del seu costat. 

Agraïm i felicitem als propietaris 
d’aquests habitatges el seu bon gust al fer-ho.

La Marina, a més de ser un barri marítim i
mediterrani, també ho ha de semblar, i ara no ho sembla. 

Pintar les façanes amb una mica de gust (que no 
cal que estiguin pintades totes de blanc i blau) a més de 

bonic, ajudaria a millorar econòmica i socialment al barri.

Quan veurem pintades les cases de Conxita Soler?, és ja 
un clamor popular veure endreçades les façanes 
d’aquestes cases.

-La peatonització del carrer Llibertat

Seria una petita actuació, que no costaria gaires diners, 
però seria clau per començar a dinamitzar La Marina.

Són vint i tants comerços del carrer Llibertat i una 
dotzena de parades del Mercat de Mar que es 
beneficiarien d’aquesta actuació. S’espera que en fer-ho 
es produeixi un èxit semblant al que va passar amb la 
peatonització de la plaça dels Carros.
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FESTES, LA REMULLADA

La Remullada Vuitcentista
En aquesta darrera edició la participació va ser 
molt baixa, només uns quants banyistes es van 
vestir d’època, i uns quants més van anar al 
dinar.

Cartell de la Remullada 2014

Participants a la XXIV Remullada Popular Vuitcentista
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LA REMULLADA

Participants en 
la festa: 

Malauradament van 
h a v e r - h i m e s 
persones al dinar.

Veiem que cada cop 
es mostra menys 
interès per aquesta 
festa, per tant no se 
celebrarà l’any vinent

Participants a la Remullada en altres edicions
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   Plaça Boleranys, 4
   93 815 52 30

LA CARGOLADA A LLEIDA

L’aplec del cargol

El dia 25 de maig un bon grup de 
socis i acompanyants de 
lʼAssociació, com en anys 
anteriors, ens vam desplaçar a 
Lleida. Vam esmorzar en un poblet 
proper i, seguidament, ens vam 
desplaçar a Mollerussa, visitant el 
museu de vestits de paper, 
impressionant pels seus vestits així 
com la perfecció del seu treball. És 
digne de ser visitat i contemplar les 
meravelles que es poden fer amb 
paper.

Seguidament, ens vam desplaçar 
al Passeig dels Camps Elisis, on 
en totes les parades es pot 
degustarplats preparats amb cargols, així com diferents productes catalans. Lʼambient era molt 
alegre, amb participació de moltes entitats, vestits típics per a lʼocasió, música i ball.

Convidem a qui no conegui aquesta festa, que sʼapunti per a la propera sortida dʼaquest 2015. 
La majoria que va anar-hi i tornarem. 

Us esperem!
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SORTIDES

La cargolada de Lleida
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SORTIDA A TARRAGONA

Sortida a Tarragona

Puntuals, com sempre, vam sortir de Vilanova cap a Tarragona, el 13 dʼabril de 2014, després 
esmorzarem a la mateixa ciutat i seguidament, amb  el mateix autocar, vam recórrer el barri Marítim 
del Serralló, amb els seu port pesquer i magnífiques vistes al mar.

Acabant el passeig en bus ens vam 
dirigir a Reus, visitant el Museu 
Gaudí Center, on ens esperava 
u n a g u i a . E l m u s e u é s 
impressionant per les seves obres i 
per les rèpliques exposades a 
escala.

La intensa vida de Gaudí, lluitador 
incansable, gran arquitecte, mereix 
un museu a la seva alçada..

Després vam ver una petita 
passejada per Reus i vam tronar a 
Tarragona per menjar en un bon 
restaurant.

A la tarda es va visitar Montbrió del 
Camp, ab el seu Museu del Vi, molt 
interessant per la seva antiguitat i 
que tenia degustació inclosa.

Fins a una altra!
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FESTA DE LA IMMACULADA

Pica-pica al carrer i ballada de sardanes, per celebrar la festivitat de la Immaculada 

Un any més, 
celebrem la 
Immaculada

Després de la missa i el 

cant coral de l’Albada 

can Pahissa, va haver 

ballada de sardanes i 

pica-pica a compte e 

l’Associació de Veïns
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Rosa Maria Farriol, Farri

Al setembre del 2014 es va homenatjar a la 
fotògrafa i reportera gràfica Rosa Maria Farriol.

Es va presentar un llibre amb un recull de 
fotografies, realitzades entre els anys 1979 i 
2014, que presenten imatges captades al 
nostre barri.

La presentació es va fer a la Casa del Mar, on 
l’artista va signar llibres, que es van esgotar en 
pocs minuts

EL LLIBRE, HOMENATGE A ROSA MARIA FARRIOL

Portada del llibre 

Presentació a la Casa del Mar, a dalt a 
l’esquerra amb Carles Castro, en un moment de 
la presentació i signant llibres.
fotos de Maite Goma

Rosa Maria Farriol, acompanyada del president de l’Associació, Luis Luengo a la seva esquerra, el regidor Gargallo 
a la dreta, i membres de la junta.
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Aquest 2015 dediquem dos llibres a dos grans personatges

AQUEST 2015 EL DEDIQUEM A RODY

Joan Rodriguez Conejero, un 

artista internacionalment 

reconegut

Al proper setembre de 2015 està 

prevista la presentació del llibre 

homenage al pintor Rody

Autorretrat de l’artista

Josep Ayza i Rosales és el 

President de l’Associació Museu 

del Mar de Vilanova i la Geltrú,
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TALLER INFANTIL

Durant aquests dies es realitzen campionats esportius i 
activitats d’entreteniment.

A l’estiu es va organitzar un esplai per als més petits. 
Esperem poder tornar a oferir-ho cada estiu. 

JOVENTUT, EL PATI DE L’ARJAU

Participants als tallers

Joventut: L’Associació 
manté obert,  a costa seva, 
el apti de l’Arjau durant tots 
els dies de vacances escolars 
(Nadal, Setamana Santa i 
estiu).
Ho fa perquè creu que amb 
això es dona servei a tots els 
nens del barri i als seus 
pares, que veuen amb 
tranquilitat que els seus fills  
es troben en un recinte ben 
equipat, atès i vigilat.
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ESPORT

Enguany ha estat la 5à edició dels 
campionats de futbol sala i de 24 hores 
que organitza l’Associació

JOVENTUT, EQUIPS DE FUTBOL



L a  V e u  d e  M a r ,  2 0 1 5

19

CURSOS I ESPORT

TAO TZU JAN
El mestre de Tao Tzu Jan, Alejandro López, imparteix 
classes gratuites d’aquest art marcial  fundat per Angel 
Marín.
Qui vulgui conèixer la tècnica i entrenar pot demanar 
informació a l’Associació de Veïns.
Les classes tenen lloc al Centre Cívic, els dilluns,  
dimecres i divendres per la tarda.

                                                          
                                              

Classes d’arts
marcials

Un any més s’imparteixen 
classes de Tao Tzu Jan

 

Esperem també aconseguir  
en un futur proper 
instal·lacions més adients 
per realitzar activitats en 
les millors condicions. 

MENÚ DIARI

13,50€
Passeig del Carme, 21

93 815 12 84

Alejandro López i l’alumne Carles Font 
realitzant una tècnica

Alejandro López amb alumnes i l’instructor Carlos Marín
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ELS CURSOS

Pintura: cursos per a grans i petits, 
diferents horaris durant la setmana.
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ELS CURSOS

Una classe del curs d’anglès 

Classes d’anglès

Les classes d’anglès que ofereix l’Associació estan 

adreçades sobretot a alumnes en una edat en 

que es creu més difícil aprendre un idioma. Però 

ja és evident que els resultats són molt bons i tot 

és possible amb voluntat.

Ioga:
Des de fa uns quants anys, és un dels 

cursos amb més alumnes.

Cursos:

Malgrat el Centre cívic no compta amb 
les mínimes condicions per soportar les 
activitats que es desenvolupen, la AV de 
Mar organitza un nombre important de 
cursets, com bioenergètica, pilates, 
etc. i desitjaria fer-ne més. 

Creiem que és important per l’interés 
que desperta i per la importància social 
que té per a tothom i la comunitat.

HERBOLARI L’ESPÍGOL
Productes biològics des de 1982

Rambla de la Pau, 103
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PRIMER BANY DE L’ANY

Fotografies de Rosa M. Farriol
per al feliç bany nou
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FELIÇ BANY NOU

El col·lectiu 
de la Platja 
de la 
República va 
desitjar un 
bon any 
2015 

Bon 2015 per a 
tothom!, a l’Associació 
de Veïns de Mar 
continuarem treballant 
per aconseguir tot el 
que és millorable per al 
barri.

Fotografi realitzada l’1 de 
gener de 2015 a la Platja 
de la República

Primer bany de l’any 
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